
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ CSOPORT
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

Dr. Turi-Kovács Béla

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

Hivatala
HELYBEN

irományszwm :

Tisztelt Elnök Asszony!

	

Érkezett . 2007 NOV Z 3.

„Mit lehet tudni az ingatlanokat terhelő értékalapú adó következményeiró7?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdés kívánok benyújtani

Dr. Veres János
pénzügy miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormány elterjesztése alapján a koalíciós pártok többsége megszavazta a Parlamentben a z

értékalapú ingatlanadó bevezetését 2009 . jan. 1-tő l .

Jóhiszeműen feltételezem, hogy a javaslat el őterjesztését megelőzően felméréseket, megfelel ő

tanulmányokat folytattak arra vonatkozóan, hogy ennek az adónak a bevezetése

összességében az önkormányzatok számára milyen bevétel nagyságot eredményezhet .

Az értékalapú adó bevezetése térségenként, megyénkét más érték és értékviszonyokra

tekintettel nyilvánvalóan különböző mértékű bevételt eredményezhet .



Kérdezem Miniszter úrtól :

-Léteznek-e olyan tanulmányok, amelyek az adónem bevezetése eredményeként megjelöli a
bevétel mértékét?

-Végeztek-e olyan felmérést, amely tartalmazza, hogy térségenként ez az adó milyen bevétel t

eredményez ?

- Az értékalapú adót bevezető önkormányzatok saját hatáskörben jogosultak-e meghatározn i

helyi rendelettel a 0-0,5 illetve 0-1,5 % közötti adó kulcsokat?

Várom válaszát,

Budapest, 2007 . november 22 .

Dr. Turi-Kovács Béla
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